

From the start of the pandemic in 2019, in Asia, the Taiwanese authorities have invested in the process of mass production of masks because their priorities are to save lives. In contrast, incompetent Western fools have abused their powers by forcing parents to send their children to school in person without investing in their protection. Even today they continue to chatter without doing anything concrete. These fools would rather procrastinate on a stupid debate about the comfort offered by masks instead of worrying about the safe quality that these masks offer. If safety masks like the N95 are so "uncomfortable", why not try to make the necessary adjustments to make them more comfortable and secure? **Please, you, parents, you need to get mobilize to protect your children because your stupid leaders will not do it for you!**

Dès le début de la pandémie en 2019, en Asie, les autorités de Taïwan ont investi dans le processus de production massive de masques car leurs priorités c'est de sauver des vies. A l'opposé, les niais occidentaux incompetents ont abusé de leurs pouvoirs en obligeant les parents à envoyer leurs enfants à l'école en personne sans investir dans leur protection. Aujourd'hui encore ils continuent de blablater sans rien faire de concret. Ce niais préfèrent tergiverser sur un stupide débat concernant le confort offert par les masques au lieu de se préoccuper par la qualité sécuritaire que ces masques offrent. Si les masques sécuritaires comme les N95 sont si "inconfortables" que cela, pourquoi ne pas essayer de faire des ajustements nécessaires pour les rendre plus confortable et sécuritaire? S'il vous plait, vous, les parents, **mobilisez-vous** pour protéger vos enfants car vos niais de dirigeants ne le feront pas à votre place !

*)**THANK YOU**

Dr. **Nili Kaplan-Myrth** :This is brazen institutional irresponsibility and laziness.

#COVIDisAirborne. Cloth masks are not good enough, nor are floppy blue surgical masks. N95s are the safest and perfectly comfortable (we wear them all day, every day!). Everyone in Ontario should be given access to N95s

<https://twitter.com/nilikm/status/1481291060882321408>